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STYRESAK 47/19   

JUSTERING AV VEDTAKSNIVÅ, ÅRSREGNSKAP 

 

Går til 

Styrets medlemmer 

 

Styremøte 

30. oktober 2019 

 

Saksbehandler 

John Olsen, Tore Martin Herland 

 

Saksfremlegg 

I forbindelse med styresakene knyttet til «Regnskap og økonomioppfølging i 

Vest-Agder-museet», sist styresak 46/19, er det vist til behovet for å diskutere 

om hvilke nivå årsregnskap(ene) skal vedtas på. 

 

I dag vedtar styret budsjettet på institusjonsnivå, dvs. budsjettet for VAM som 

samlet organisasjon. Når det gjelder årsregnskap, vedtar imidlertid styret dette 

på avdelingsnivå.  

 

På den ene siden er det viktig at styret er orientert om driften i den enkelte 

avdeling og er kjent med om det er særlige utfordringer knyttet til denne. VAM 

har også en praksis om at selv om alle avdelingene i et IKS er ansvarlig for 

institusjonens samlede økonomi, må hver avdeling ta ansvar for eget 

merforbruk, samt at eventuelt overskudd/mindreforbruk settes av på fond 

knyttet til, og til senere bruk på den enkelte avdeling.  
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På den andre siden vil det gjøre innspurten av årsoppgjøret lettere hvis også 

regnskap kan vedtas på institusjonsnivå. Dette er bl.a. knyttet til at en del av de 

minste avdelingene fort vil få store prosentvise avvik, selv om beløpet er lite i 

kroner. Dette vil også skape en klarere parallell mellom hvordan budsjett og 

regnskap vedtas og hvor styret har ansvaret for institusjonens 

overordnede/samlede økonomi, mens direktøren har ansvar for oppfølgingen av 

de enkelte avdelingene.  

 

Administrasjonen foreslår en endring hvor styret vedtar både budsjett og 

regnskap på institusjonsnivå. Styret orienteres om regnskap for avdelingene, 

men vedtar ikke disse.  

 

Forslag til vedtak 

Styret vedtar budsjett og regnskap på institusjonsnivå. Styret tar avdelingenes 

regnskap til orientering. 
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